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Al vostre servei
Escrit de l’Alcalde

Riudoms és un poble divers, 
segurament cada cop ho és 
més. I el nostre propòsit és 
treballar perquè ens seguim 
sentint un poble i, a la 
vegada, respectant aquesta 
diversitat cultural, ideològica, 
de procedència. De fet, 
malgrat ser un poble cada 

cop més divers, tenim un plenari de l’Ajuntament 
estrany. Som un poble de 7.000 habitants i només 
hi ha dos partits representats en aquest plenari. 
I, a més, tots dos independentistes. Em sembla 
que tots som conscients que treballant des dels 
nostres valors i perseguint els nostres somnis, la 
nostra obligació és actuar i governar per tots els 
riudomencs. Ser al servei 
de tots els riudomencs.

Les eleccions municipals 
del maig passat van 
tenir un clar descens de 
participació arreu, també 
a Riudoms, cosa que 
sobta perquè com a poble 
que som la vinculació 
amb allò que passa als 
nostres carrers sempre 
és més alta que en molts altres llocs. Hi ha un 
escepticisme davant la política que recorre bona 
part dels ciutadans. Sempre hi ha estat i sempre 
hi serà, però la nostra obligació és actuar de tal 
manera que reduïm aquesta indiferència, aquest 
escepticisme.

Això ens obliga com a governants a actuar amb 
claredat, amb eficàcia i fugint de les fogonades 
de curta volada. Aquesta és la millor manera per 
combatre els populismes que venen solucions 
màgiques i els que proclamen l’antipolítica.

Això, sobretot, va de servei. De servei públic. Un 
ajuntament, i encara més un ajuntament de poble, 
va de ser al costat de les persones. D’aquella 
veïna que et demana canviar una paperera de lloc 
perquè fa mala olor i està al costat d’un banc on a 
les tardes hi seuen ella i altres avis. Del conegut 
que t’envia un whatsapp per alertar-te que un dels 
jocs d’un parc infantil s’ha trencat i cal arreglar-
lo perquè és perillós. Dels molts convilatans que 
reclamen la neteja dels barrancs que creuen per 
dins el poble i on hi han crescut arbres. Del que 
vol seure amb tu per parlar d’aquell equipament 
concret i veure com se li pot treure més suc. Tots 
aquests exemples són casos reals de les últimes 
setmanes.

L’Ajuntament de Riudoms 
és al vostre servei. Al 
servei de totes i tots. I 
encara hi volem ser més. 
Volem ser el màxim d’àgils 
possible per respondre 
a les necessitats diàries 
que ens plantegeu. No us 
enganyaré: no és fàcil, 
però estic convençut 
que tenim terreny per 
recórrer i millorar. Amb 

esforç, amb ganes i amb professionalitat. Aquest 
és el nostre objectiu.

La política, en majúscules, és tot un repte i tot 
un honor. La política, en majúscules, és estar al 
servei de la gent, i no a l’inrevés. La política, en 
majúscules, és una carrera de fons. La política és, 
sobretot, servei públic. I en el nostre cas el millor 
servei públic que podem fer és a Riudoms.

Ricard Gili Ferré
Alcalde

//Volem ser el màxim 
d’àgils possible 
per respondre a 

les necessitats diàries 
que ens plantegeu
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La informació que cal saber
Oficina d’Atenció Ciutadana

De dilluns a divendres, 
de 09.00 h a 14.00 h

C/ Major, 52   43330 - Riudoms
977 85 03 50

ajuntament@riudoms.cat 
(només consultes, no per fer tràmits)

Per atenció presencial, es recomana 
demanar cita prèvia a 

www.riudoms.cat/citaprevia 
o per telèfon.

Tràmits electrònics al web www.riudoms.
cat (clicar a “Catàleg de tràmits”)

Serveis Jurídics

Dimecres i dijous, 
de 12.00 h a 14.00 h

Per atenció presencial, cal 
demanar cita prèvia a l’OAC, 
presencialment o per telèfon. 

Serveis Tècnics Municipals

De dilluns a divendres, 
de 09.00 h a 14.00 h

       Visites a l’Arquitecta Municipal                   
Dimecres, de 12.00 h a 14.00 h

  Visites a l’Arquitecte Tècnic Municipal       
Dijous, de 12.00 h a 14.00 h

        Visites a l’Enginyer Municipal                     
Dimecres, de 12.00 h a 14.00 h

Cal demanar cita prèvia a l’OAC, 
presencialment o per telèfon.  

Deixalleria Municipal

Carretera de Les Borges 
(damunt del Cementiri Municipal)

Dimarts i dijous, de 16.00 h 
a 20.00 h, excepte festius.

Dissabtes, de 10.00 h 
a 14.00 h, excepte festius.

 

Cementiri Municipal

Dissabtes i diumenges, 
de 10.00 h a 14.00 h

Biblioteca Antoni Gaudí

De dilluns a divendres, 
de 16.30 h a 19.30 h

Dissabtes, de 10.00 h a 13.00 h

977 76 88 09
biblioteca.gaudi@riudoms.cat 

Recollida a casa de voluminosos   

Dimecres, cada dues setmanes, la brigada 
passa a recollir els objectes vells.

Cal concertar dia i hora prèviament 
a l’OAC, presencialment o per telèfon.

Transport públic  

Horaris d’autobús i servei de taxi 
al web www.riudoms.cat/transport
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Educació

El curs escolar 
comença amb 
diverses millores

L’educació d’avui és la millora del demà

Ens fa molt contentes veure que els i les alumnes de 
Riudoms han encetat un nou curs. Dels més petits 
als que ja acaricien la universitat han omplert les 
motxilles i encaren un nou any que s’anirà carregant 
d’aprenentatges i experiències.

Considerem l’educació com un camp importantíssim. 
Per això hi centrem esforços, perquè afecta als més 
joves de la nostra comunitat, al nostre futur. Tenint-
ne cura, formant-los i educant-los aconseguirem que 
el nostre demà sigui molt més brillant.

Riudoms té un teixit educatiu potent: La Llar d’infants, 
les escoles Beat Bonaventura i Cavaller Arnau, l’Institut 
Joan Guinjoan i l’Escola de Música. Tots aquests centres 
compten amb professionals i famílies implicades. Això 
és exigent però a la vegada enriquidor.

En aquest nou inici de curs els esforços s’han centrat 
a la Llar d’infants, ja que hi tenim una vintena 
d’alumnes més que el curs passat. Per això, hem 
contractat nou personal i hem fet una reforma 
d’espais amb només dos mesos.

Tenim la missió principal de donar suport als equips 
educatius dels diversos centres i a les famílies dels 
alumnes. Només escoltant les seves propostes i 
necessitats podrem avançar. I com a mostra d’aquesta 
voluntat tenim el Consell Escolar Municipal, que volem 
potenciar reunint-nos-hi més sovint i establint-hi les 
línies mestres de la política educativa del poble. Entre 
tots farem que l’educació de Riudoms sigui encara 
millor. Bon curs 2023-24 a tothom!

Anna Moragas Rovira, regidora d’Educació
M. Teresa Basora Gallisà, regidora de la 

Llar d’Infants i de l’Escola de Música

El 6 de setembre va començar el curs escolar 
a la Llar d’infants municipal, als dos centres 
de primària de Riudoms, a l’Institut Joan 
Guinjoan i a l’Escola Municipal de Música. Des 
de l’Ajuntament s’han impulsat un seguit de 
millores en les instal·lacions, amb un cost d’uns 
45.000 euros.

Llar d’infants: més parquet i més ombra
En aquest curs s’ha augmentat la quantitat 
d’alumnes de la llar, arribant als 88, una vintena 
més que el curs passat. Per aquest motiu, s’ha 
ampliat l’equip educatiu. Així mateix, s’han realitzat 
diverses intervencions a l’edifici de la llar.

S’ha remodelat una aula que funcionava a mig 
gas. S’hi ha posat parquet i s’ha aprofitat per 
fer el mateix en una altra aula del costat. A 
més, s’ha instal·lat un sistema de tendals i una 
gran pèrgola en una cantonada de l’edifici, molt 
exposada al sol. Es guanya ombra i es redueix 
la temperatura.

També s’han canviat els llitets dels nadons per 
uns de més baixos, més accessibles pels infants, 
i s’han renovat dues banyeres. Totes aquestes 
actuacions tenen un cost d’uns 25.000 euros.

Ventiladors a les escoles
Amb l’objectiu de reduir la temperatura a 
les aules, s’han instal·lat una vintena de 
ventiladors, tant a l’escola Beat Bonaventura 
com a la Cavaller Arnau.

Canvi de calderes
A finals d’agost van començar les tasques per 
canviar les calderes de l’escola Beat Bonaventura 
i de la Llar d’infants. Fins ara eren de gas 
propà i a partir d’ara seran de gas natural, una 
font d’energia més neta, segura i econòmica. 
L’actuació costarà uns 18.000 euros.



6

Fira de l’Avellana

La 41a edició de la Fira de l’Avellana –422a 
comptant la Fira de Sant Llorenç– es va celebrar 
del divendres 11 d’agost al diumenge 13 i va 
comptar amb múltiples novetats. Una de les 
quals la nova ubicació de la Gastrofira.

Més de 15 estands amb productes de 
proximitat i qualitat

La Gastrofira va rebre un impuls amb la nova 
ubicació al pati de l’Escola Beat Bonaventura, 
un  punt ampli i central de la Fira. Com en altres 
anys s’hi van poder assaborir plats diversos, s’hi 
van realitzar showcookings en directe, tastos, 
degustacions i fins i tot petits esdeveniments 
musicals.

Relacionat amb la Gastrofira, es va celebrar 
“Elevant fins al cel la cuina i els productes 
de Riudoms”, una de les activitats més 
espectaculars de la Fira, un showcooking on el 
pastisser Adan Sáez va elaborar un plat dolç 
mentre volava en globus aerostàtic.

En el mateix globus, els visitants de la Fira hi 
van poder pujar i fer vols captius –el globus 
s’enlaira i aterra de manera vertical, sempre 
lligat a una corda–, de manera que van veure el 
poble des d’una altra perspectiva.

Empreses i comerços, presents a la Fira

Com sempre hi van haver expositors de diversos 
sectors, com energies renovables, maquinària 
agrícola, jardineria, automoció, restauració o 
artesania. Els comerços i entitats riudomencs 
es van trobar tots junts a la plaça de la Palmera.

La gestió de l’aigua, protagonista

La Fira va tenir com a leitmotiv la sostenibilitat i 
l’estalvi de l’aigua, unes qüestions especialment 
importants en una època de sequera com 
l’actual. L’entrada del recinte firal, de construcció 
efímera, va ser una demostració d’aquest 
compromís i va tenir com a protagonistes 
l’aigua i l’energia solar.

La nova ubicació de la Gastrofira i la reivindicació de la sostenibilitat, 
principals novetats de la Fira de l’Avellana 2023
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Fira de l’Avellana

La nova ubicació de la Gastrofira i la reivindicació de la sostenibilitat, 
principals novetats de la Fira de l’Avellana 2023

A l’interior del recinte els visitants van 
poder gaudir d’una exposició fotogràfica que 
documentava múltiples construccions de gestió 
de l’aigua (basses, mines, aqüeductes, pous 
o sínies) disseminades pel terme municipal. 
L’exposició havia guanyat el Premi Arnau de 
Palomar en la modalitat de fotografia anys 
enrere.

La mostra ‘Ai!gua’, que constava de panells 
informatius i petjades al terra, va servir per 
conscienciar sobre l’emergència hídrica i per 
fomentar-ne un consum responsable.

La pagesia i l’horta riudomenca, 
protagonistes

Com a novetat, aquesta edició de la Fira 
de l’Avellana la va inaugurar un pagès: el 
riudomenc Josep Zacarias Ferré, membre 
històric d’Unió de Pagesos a la demarcació.

Enguany, la mostra dels productes agrícoles es 
va fer per mitjà d’uns photocalls. Els visitants 
s’hi van poder fer fotografies, fent molt 
més visibles les fruites i verdures de l’horta 
riudomenca.

Prèviament a la inauguració, es van realitzar 
dues jornades tècniques, una sobre el quadern 
integrat d’explotacions i l’altra sobre la 

instal·lació de plaques fotovoltaiques a l’espai 
agrari.

La Bibliofira, tallers infantils i la cursa de 
sacs d’avellanes

La cultura va guanyar rellevància en aquesta 
edició. Com en altres anys, hi van actuar els 
gegants de la Colla Gegantera de Riudoms, 
del Ball de Bastons del CERAP, la batucada de 
Riudrum’s i els Grallers de Riudoms. Com a 
novetat, es va instal·lar la Bibliofira, un punt 
dedicat a fomentar la lectura. Fins i tot es va 
escriure un conte especialment per a l’ocasió, 
que es va explicar als més petits. Pels infants 
també es van organitzar uns tallers, on van 
aprendre a crear espais sostenibles a través 
dels coneixements d’Antoni Gaudí.

La cursa de portadors de sacs d’avellanes va 
tornar a ser un dels moments més esperats de 
la Fira. En primera instància hi va haver una 
exhibició infantil no competitiva, on infants 
d’entre 7 i 11 anys van carregar saquets 
de 10 kg. Posteriorment es van celebrar les 
modalitats adultes, tant femenina (sacs de 28 
kg) com masculina (sacs de 58 kg), que va ser 
la final de la combinada Reus-Valls-Riudoms.
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Festes

Els riudomencs, al ritme de la 
Festa Major de Sant Jaume

La Festa Major de Sant Jaume 2023 va tenir 
lloc del 21 al 25 de juliol amb una programació 
intensa, dirigida a públics de totes les edats. 
Enguany, el pregó va anar a càrrec de l’Esplai 
del Casal Riudomenc. La cultura popular va 
tenir un paper destacat. Aquesta Festa Major 

va ser la primera on hi va participar Lo Dràcom, 
la nova bèstia de foc riudomenca.

Les Ulé Barraques van ser un altre dels moments 
àlgids de Sant Jaume. Van comptar amb els 
concerts de The Tyets, Figa Flawas i Sorigen.



9   \www.riudoms.cat

Més de 250 persones celebren la Diada
Com cada any, a la vigília de l’11 de setembre 
els riudomencs van celebrar la Diada Nacional 
de Catalunya. Més de 250 persones es van 
aplegar a la plaça de l’Església.

En primer lloc es va dur a terme la part més 
institucional, que va constar de parlaments, 
de la lectura d’un manifest i de l’entrega 
d’ofrenes florals per part de les diverses 
entitats riudomenques, encapçalades per 
l’Ajuntament. Aquesta part es va cloure amb 
el Cant dels Segadors.

Posteriorment hi va haver un sopar de germanor 
organitzat per Riudoms per la Independència 
i un concert del grup de folk “Cinc Quarteres”.

Festes

La Bicicletada arriba a la 30a edició
Mobilitat

Unes 400 persones van participar el passat diumenge 24 de setembre a la Bicicletada Popular 
de Riudoms, celebrada per primera vegada en el marc de la Setmana Europea de la Mobilitat, 
una època de l’any on les temperatures són més suaus.

Amics de Riudoms, Club Riudoms Trail i Mesclet’s Bike Team van col·laborar en l’organització 
de l’esdeveniment. Així mateix, l’Associació per a la Prevenció d’Accidents de Trànsit va dur a 
terme una campanya de conscienciació i va repartir unes bandes reflectants per augmentar la 
seguretat dels ciclistes.

Al finalitzar el recorregut, els participants van esmorzar plegats al recinte de Sant Antoni.
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Resultats de les eleccions generals 
a Riudoms
El diumenge 23 de juliol van tenir lloc les 
eleccions generals. 

A Riudoms, Junts per Catalunya va ser la 
formació que va rebre més suports, amb 1.021 
vots (un 31,71%); seguida pel PSC, amb 697 
vots (21,65%), i ERC, amb 563 vots (17,48%). 
Josep M. Cruset, candidat per Junts per 

Catalunya al Congrés i exalcalde de Riudoms, 
va ser escollit diputat. La participació va ser 
de 3.260 persones, un 66,84% del cens total.

De manera excepcional, i a causa de les altes 
temperatures, les votacions es van celebrar 
a l’edifici del Casal Riudomenc, un espai 
climatitzat òptimament.

Isabel Gómez deixa de ser regidora
La regidora de Junts per Riudoms Isabel 
Gómez ha renunciat al càrrec de regidora de 
l’Ajuntament de Riudoms. La decisió es va 
formalitzar durant la sessió plenària del passat 
21 de setembre.

Gómez, que es presentava com a número dos 
de Junts per Riudoms, va ser escollida regidora 
a les eleccions municipals del maig passat. Va 
prendre possessió del càrrec el 17 de juny, 
data del ple de constitució del nou Ajuntament.

Javi Iglesias, número 7 de la llista de Junts per 
Riudoms, prendrà el relleu de Gómez com a 
regidor a l’Ajuntament.

Governació

Candidatura  Vots  Percentatge

JxCAT-JUNTS  1021  31,71%
PSC   697  21,65%
ERC   563  17,48%
PP   293  9,10%
Vox   277  8,60%
SUMAR-ECP  192  5,96%
CUP-PR  89  2,76%
Altres   65  1,99%
Vots en blanc  22   0,68%
Vots nuls  41  1,25%

Eleccions 23J Riudoms
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Es retira el “Monument als caiguts” 
del cementiri municipal
L’Ajuntament de Riudoms va retirar del cementiri 
municipal el conegut com a ‘Monument als 
caiguts’, el passat mes de març. Inaugurat el 
1954, el monument homenatjava les persones 
del bàndol franquista mortes durant la Guerra 
Civil. Inicialment es va instal·lar a la plaça de 
l’Om i el 1997 es va traslladar al cementiri.

En compliment de la Llei de Memòria Històrica, 
el monument s’ha retirat de l’espai públic i 
guardat en dependències municipals. Tot plegat 
s’ha produït arran d’una moció presentada per 
la CUP al Ple de setembre de 2021, aprovada 
per unanimitat.

Governació

El Servei de Vigilants de l’Ajuntament ha 
intensificat els controls preventius pel terme 
municipal durant la campanya de l’ametlla i la 
garrofa, amb l’objectiu d’evitar furts i robatoris. 
En alguns casos han servit per identificar 
persones que portaven sacs d’ametlles sense 
permís dels propietaris de la finca.

Des de la regidoria de Seguretat Ciutadana i 
del Servei de Vigilants de Riudoms es preveu 
que es realitzaran el mateix tipus de controls 
durant la temporada de l’oliva.

També s’han fet visites a la Cooperativa 
Agrícola de Riudoms i als distribuïdors de 
productes agrícoles del municipi per recollir les 
seves propostes i inquietuds.

Augment de controls durant la 
campanya de la garrofa i l’ametlla

Seguretat

La moció de la CUP també fixava la creació d’un espai al cementiri en record a totes les persones 
que van morir durant la Guerra Civil, així com a les víctimes i persones represaliades durant el 
franquisme. Aquest punt s’està treballant per fer-lo realitat els propers mesos.
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El Ple de Riudoms realitza una 
modificació de crèdit

Hisenda

El Ple de Riudoms va aprovar per unanimitat 
en la sessió extraordinària del 10 d’agost una 
modificació del pressupost de l’Ajuntament 
per aquest 2023. 

60.000 euros d’interessos

Es preveu destinar 60.000 euros més al 
pagament d’interessos de préstecs que a dia 
d’avui té subscrits el consistori municipal. 
A l’inici d’any es van reservar 78.500 euros 
amb aquest objectiu, però ha calgut ampliar-
ho amb 60.000 euros més, arribant a un total 
de 138.500 euros.

El motiu és que durant els últims mesos hi ha 
hagut una forta pujada dels tipus d’interès, 
que s’han situat al 4,25%. Per prudència 
financera, això fa imprescindible reservar més 
diners per fer front als interessos bancaris, 
uns diners que, per tant, no podran destinar-
se a altres projectes. 

Reforma de la Llar d’infants

Les millores que s’han dut a terme a la Llar 
d’infants, explicades amb més deteniment a 

la pàgina 5, es van aprovar per un cost d’uns 
25.000 euros.

Tanques noves al pavelló

Es va aprovar una partida de 7.260 euros per 
instal·lar diverses tanques noves a la pista del 
pavelló. Les tanques anteriors havien quedat 
malmeses amb el pas del temps i s’han hagut 
de canviar per la seguretat dels usuaris.

Anul·lació de la compra d’un immoble

En aquest Ple del mes d’agost també es va 
fer efectiva l’anul·lació d’una compra d’un 
immoble situat al nucli antic, per al qual s’havia 
reservat una partida inicial de 76.500 euros. 

El govern considera que les característiques 
de l’immoble no són les més adients pels usos 
que se li volia donar: habitatge social, espai 
per a l’Arxiu Municipal i emmagatzematge 
de material de la Guàrdia Municipal. Aquesta 
anul·lació no implica que en el futur no es 
pugui plantejar la compra o lloguer d’un 
o diversos immobles per respondre als 
mateixos objectius.



13   \www.riudoms.cat

Urbanisme

Per primera vegada s’instal·laran 
parcs solars al terme de Riudoms

Els propers mesos començarà la instal·lació dels 
dos primers parcs solars fotovoltaics de Riudoms. 
Estaran un al costat de l’altre i en total sumaran 
vuit hectàrees d’extensió. Aniran a uns terrenys 
propers a la carretera de Riudoms a Les Borges del 
Camp, per sobre del cementiri (marcats en blau 
a la imatge). Aquest tipus de parcs consisteixen 
en un conjunt de panells solars clavats a terra, 
d’uns dos metres d’alçada. L’energia que generen 
s’evacua a la xarxa elèctrica.

Aquests dos parcs els impulsen empreses 
privades en terrenys també privats i que, en 
bona part, no es conreen des de fa més de 
10 anys en un cas i més de 20 en l’altre. Les 
últimes setmanes, l’Ajuntament de Riudoms ha 
organitzat una trobada entre les empreses i 
veïns dels masos més propers per tal que els 
veïns tinguin el màxim d’informació possible i 
per polir detalls de la implantació dels parcs.

Una decisió de la Generalitat

Per instal·lar aquests parcs solars, les empreses 
han seguit una llarga tramitació administrativa. 
La decisió final depèn de la Generalitat, que 
és qui en té les competències. De fet, la 

Generalitat té una regulació per decidir si 
permet o no un parc. De manera resumida: els 
parcs que es volen posar en una zona amb un 
alt valor agrícola no s’acostumen a permetre. 
En canvi, si van en àrees amb una terra menys 
fèrtil ho tenen més fàcil. Per això fa dos anys 
la Generalitat va prohibir un parc solar de 18 
hectàrees en un altre punt de Riudoms, en 
concret a tocar de la Riera d’Alforja, ja que es 
volia ubicar en unes terres d’alt valor agrícola, 
que la Generalitat considera que cal preservar.

La veu dels municipis

El marge d’acció dels ajuntaments en l’àmbit 
dels parcs solars és reduït. Per això, des del món 
municipal s’ha reclamat a la Generalitat un model 
d’ordenació que compti més amb la visió del 
territori. A la vegada, l’elaboració del POUM de 
Riudoms –que està en marxa– ha de permetre 
dotar-nos d’instruments per regular millor la 
presència de parcs solars al nostre terme.

La Generalitat, d’acord amb la Unió Europea, 
ha fixat que pel 2030 el 50% de l’electricitat 
que es produeixi a Catalunya sigui d’origen 
renovable. Actualment només ho és el 17%.
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Serveis Públics

Neteja de barrancs i millora de camins

Del 29 d’agost al 6 de setembre es van dur a 
terme les obres d’arranjament del carrer Sant 
Pau. El carrer s’havia reformat de manera 
integral feia uns mesos però l’asfalt va quedar 
poc compactat i s’anava aixecant.

Per això, es va demanar a l’empresa que va 
realitzar les obres que s’arreglés la situació. 
En un inici estava previst arranjar només els 
punts que es trobaven en més mal estat. 
Finalment, però, es va reasfaltar pràcticament 
tot el carrer.

Les tasques dutes a terme en aquesta 
intervenció han estat l’aixecament i retirada 
del ferm antic, el nou reasfaltat i la pintura 
dels elements de senyalització.

S’arregla el carrer Sant Pau
Urbanisme

Aquest setembre s’ha començat a netejar els barrancs que passen pel nucli urbà, una tasca 
imprescindible per evitar que aquests es taponin de restes vegetals, fet que podria comportar 
inundacions en cas de pluges abundants. Fins al moment s’ha actuat a les zones de Molí d’en 
Marc, Campàs, camí del Molí de Vent, Barri Ferrant i a l’entorn del Pavelló Municipal. La Brigada 
també ha arreglat els punts més malmesos dels camins del terme. Podeu enviar comentaris 
respecte l’estat dels camins i barrancs a ajuntament@riudoms.cat.
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Volia aprofitar aquest espai per fer saber 
que renuncio al càrrec de regidora a 
l’Ajuntament de Riudoms. Fa un any em 
van proposar co-liderar un projecte, un 
repte que m’il·lusionava i em motivava, 
per continuar construint el nostre poble. 
Un repte engrescador que passava per 
preparar una campanya electoral, i si els 
resultats ens eren favorables, fer dos 
anys de regidora i després esdevenir 
alcaldessa.

Sempre vaig reafirmar que no era 
política, que no volia fer carrera política 
i que aquesta era una oportunitat per 
aportar, des de la més bona voluntat 
i amb l’afany de donar el millor per 
Riudoms. Era una oportunitat per fer un 
canvi i representar-lo en clau femenina. 

Els resultats a les urnes no van ser els 
esperats, per això, després de fer anàlisi, 
autocrítica i balanç em plantejo aquesta 
renuncia. Estic acostumada a treballar i 
dedicar esforços, a implicar-me al 100% 
i ara tinc un repte professional lluny de 
la política, pel que vull apostar. Per això, 
i perquè aquests mesos, tot i haver-hi 
llum, també he pogut veure les ombres i 
la cara més fosca de la política, decideixo 
fer un pas enrere.

Gràcies a tots els riudomencs i 
riudomenques que vau confiar en la 
nostra proposta, vau confiar en la co-
candidatura i vau confiar en mi.

El Javi Iglesias, que ja formava part de 
les dues últimes candidatures passarà a 

ser part de l’equip. Estic convençuda que 
juntament amb els altres companys i 
companyes treballaran, des de l’oposició, 
per intentar fer reals bones propostes 
pensant en tots els veïns i veïnes: com 
la creació de la guàrdia dels masos per 
tal d’intensificar la vigilància i seguretat 
en les fiques rurals i disseminats, el 
disseny d’un sistema de localització 
d’habitatges per garantir l’arribada 
dels serveis d’emergències, la creació 
de la marca horta de Riudoms, els 
processos i pressupostos participatius i 
les campanyes de civisme i de “Cap nen 
sense esport”, entre d’altres.

Sort i encerts als meus companys i al 
nou govern. 

Isabel Gómez

Posem el focus en els nostres carrers. 
Des que vam entrar al govern hem tingut 
l’ull posat al carrer Sant Pau. No podia 
ser que una obra que s’acabava de fer 
tingués un paviment que s’aixecava. 
Vam insistir-hi a l’empresa que havia fet 
el carrer perquè allò no era ‘normal’. Al 
final ho hem aconseguit: s’ha reasfaltat 
pràcticament tot el carrer. 

Posem el focus en l’educació. Tenim 
en marxa un nou curs escolar i volem 
destacar-ne un element: la llar d’infants 
té una vintena d’alumnes més. Per 
poder-los assumir hem fet dues coses 
en temps record: incorporar nous 
educadors; i fer una reforma exprés 
per millorar el confort de la llar i obrir 
una aula que gairebé no s’utilitzava. 
S’ha posat parquet en diversos espais, 
s’ha instal·lat un sistema de tendals per 

guanyar ombra, s’han canviat els llitets 
dels nadons i s’han renovat banyeres. 
Cost: 25.000 €.

I tot plegat en ple estiu, quan les coses 
no sempre són fàcils de gestionar. De 
fet, en ple estiu hem fet una altra cosa 
destacada: hem organitzat la Fira. I ho 
hem fet aplicant-hi novetats. Primera: 
vam crear un gran pati central que bullia 
d’activitat, gastronomia i producte local. 
Segona: vam posar a la Palmera tot el 
comerç local i entitats de Riudoms per 
generar cohesió. Posem el focus en la 
promoció de Riudoms.

Han passat tres mesos des que vam 
prendre possessió com a nou govern de 
Riudoms i, per descomptat, queda una 
feinada ingent per fer. Treballem amb 
tota l’agilitat possible per aconseguir-

ho. Un exemple: les últimes setmanes 
hem netejat els barrancs que creuen el 
poble.

I encara fem una altra cosa: intentar 
explicar de manera clara i sincera 
allò que fa el vostre Ajuntament i 
tot allò que ens afecta. Quan ha calgut, 
hem explicat males notícies, com el dia 
que us vam anunciar que s’havien aturat 
les obres d’urbanització de l’Hort del 
Coques. 

Un apunt final: moltes gràcies als 
treballadors de l’Ajuntament per fer 
funcionar el nostre poble, i moltes 
gràcies a totes les persones que amb 
els vostres comentaris ens animeu a 
millorar Riudoms!

Grup Municipal d’ERC-AM

Grup Municipal de Junts per Riudoms-CM

Opinió dels Grups Municipals

En tres mesos...

Carta de comiat d’Isabel Gómez
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Sabies que...
L’Esplai fa m

és de 55 anys que treballa pel teixit juvenil i 
educatiu de Riudom

s. Per això, i per la seva actual generació 
de m

onitors, va ser escollit per fer el pregó de Festa M
ajor.


